雅麗氏何妙齡那打素醫院文物廊

<u> 參觀守則</u>

- 1. 參觀者必須先往J座二樓保安櫃檯登記;
- 2. 十六歲以下人士必須由成人陪同;
- 3. 醫院病人須有家人或醫護人員陪同;
- 4. 切勿塗污或損毀文物及物品,否則須按該物件估計之價值賠償;

5. 不准飲食;

- 6. 未經批准,不得拍攝或錄影;
- 7. 請勿喧嘩,滋擾他人;
- 8. 請遵守文物廊及醫院之所有守則,否則本會職員有權要求參觀者即時離開;

9. 文物廊以外之地方,一律謝絕參觀。

雅麗氏何妙龄那打素慈善基金會 總辦事處 二零一四年四月一日

Alice Ho Miu Ling Nethersole Hospital Museum Rules and Regulation for Visitors

- 1. Visitors are required to register at the security counter on 2/F, Block J.
- 2. Children under 16 years of age must be accompanied by an adult;
- 3. Patients should be accompanied by relatives or medical staff;
- 4. Do not damage any of the exhibits or contents of the Museum. If any damage is caused, you are required to compensate the Hospital according to the estimated value of the exhibits and objects;
- 5. Eating and drinking are not allowed;
- 6. Unauthorized photography or video-taking are prohibited;
- 7. Be quiet and do not disturb other visitors;
- 8. Our staff has the right to deny admission to any visitors if they fail to observe any of the rules and regulations of the Museum or the Hospital;
- 9. Do not trespass to areas other than those opened to visitors.

Central Administration Office Alice Ho Miu Ling Nethersole Charity Foundation 1.4.2014